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Tjänstemän: 

 Rådets sekreterare Åse Geschwind och Lena Mittal samt Per Olof 

Svensson och Daniel Larsson från Stadsbyggnadskontoret. 

 

 

 *** 

 

 

 
 
 

 Rådets ordförande Ingrid Dalén inleder dagens möte med att hälsa Laila 

Kinnander välkommen till rådet.  

 

Ingrid Dalén hälsar även Lena Mittal välkommen som ny sekreterare för 

rådet. Hon kommer att börja sin tjänst på nämndsekretariatet den 1 

november 2012. 

 

En presentationsrunda hålls. 
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 § 1 

Val av justerare  
 

Beslut 
Rådet utser vice ordföranden Jan Lamby att tillsammans med ordföranden 

Ingrid Dalén justera dagens protokoll.  

 

 § 2 

Dagordningen fastställs 
Dagordningen fastställs. 

 

 § 3 

Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll nr 8/2012 och lägger det till handlingarna. 

 

 § 4 

Inkomna skrivelser och protokoll 
 

 Protokoll nr 6/2012 från Kommunstyrelsens råd för 

funktionshinderfrågor den 3 september 2012 är utdelat till 

nämnden. 

 

Rådet lägger protokollet till handlingarna. 

 

 
 § 5 

Inkomna remisser 
Remiss om motion (2012:48) om studentbostäder i tunnelbanan. 

 

Rådet har tagit del av remissen från Tomas Rudin (S) om studentbostäder 

på tunnelbanestationer och framför följande synpunkter: 

 

”Rådet oroas av politiska uttalanden på sista tiden som handlat om 

att minska på tillgänglighetskraven. Att ta bort krav på tillgänglighet 

i vissa byggnationer är att gå många steg bakåt i utvecklingen. Rådet 

anser även att det i grunden strider mot FN konventionen om 

tillgänglighet för personer med funktionsnedsättning. 

 

Mot bakgrund av detta vill rådet understryka vikten av att nämnden 

beaktar tillgänglighet för personer med funktionsnedsättning då man 
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tar ställning till den här typen av motioner." 

 

 § 6 

Exploateringsnämnden 
 

Frågor till mötet med exploateringsnämnden den 18 oktober 

Rådet enas om följande frågeformulering inför mötet med 

exploateringsnämnden: 

Rådet uppskattar kontorets och nämndens goda vilja till samarbete 

och rådet är väldigt nöjda med att man tagit programmet för personer 

med funktionsnedsättning på stort allvar i verksamhetsplanen och i 

uppföljningen av den. 

 

I uppföljningen i Tertialrapport 2 är det några aktiviteter som inte är 

påbörjade och några som pågår. Rådet undrar om nämnden tror sig 

hinna med att genomföra samtliga planerade aktiviteter under 2012? 

 

Vidare vill rådet fråga nämnden hur nämnden ser på 

samarbetsformerna mellan nämnd och råd? Har nämnden något 

förslag på en annan form av gemensamt möte med rådet än det vi har 

här i dag?  

 

Rådet vill gärna vara nämndens förlängda arm i bevakningen av 

frågor som berör funktionshinder och/eller personer med 

funktionsnedsättning och tar tacksamt emot nämndens syn på hur 

samarbetsformerna kan utvecklas och även vilka frågor som 

nämnden anser viktigast att rådet bevakar. 

 

 

 § 7 

Stadsbyggnadsnämnden 
 

Utvärdering av mötet med stadsbyggnadsnämnden den 25 september 

Rådet för en diskussion om utfallet av mötet med stadsbyggnadsnämnden 

den 25 november. Rådet konstaterar att mötestiden är för kort för att man 

ska kunna föra en djupare och mer meningsfull diskussion med nämnden. 

Rådet ser gärna att man hittar andra former än enbart det årliga mötet med 

nämnden.  
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 § 8 

Genomgång av utsända checklistor 
Gröna rutan 1 och 2, Bredäng 

 

Rådet lägger checklistan till handlingarna. 

 

 § 9 

Yttrande över samrådsunderlaget för den Gröna 

Promenadstaden 
Rådet har tagit del av samrådsunderlaget för den Gröna Promenadstaden. 

 

Beslut 

Rådet beslutar att överlämna följande yttrande: 

 

Rådet har tagit del av rubricerade samrådsunderlag och anser att det 

mesta är intressant och problemfritt för vår del. Men några 

synpunkter har vi som vi hoppas blir beaktade i det fortsatta arbetet. 

 

Begreppet ”tillgänglighet” förekommer flitigt i dokumentet men har 

en vidare innebörd än den som staden och vi lägger i det, nämligen 

en användbar fysisk miljö och information som fungerar för 

människor med olika funktionsnedsättningar. Vi anser att det måste 

markeras tydligt att den senare innebörden är en viktig del av 

begreppet, vilket kräver en egen rubrik och en hänvisning till stadens 

Program för delaktighet för personer med funktionsnedsättning. 

 

En aspekt på tillgängligheten för personer med funktionsnedsättning 

gäller framkomligheten,  Om den ska kunna ske riskfritt och utan 

hinder måste de olika trafikslagen skiljas åt.  Gångtrafikanter får 

under inga förhållanden blandas med cyklister.  Biltrafik och 

cykeltrafik måste kunna uppfattas av alla; det måste finnas 

signalsystem som alla förstår. 

 

På sid. 30 under rubriken Nya former för dialog och medverkan 

nämns medborgarmedverkan.  Vi anser att stadens råd för 

funktionshinderfrågor är ett exempel på medborgarmedverkan som 

särskilt bör nämnas.  Men vi vill också påpeka att all 

medborgarmedverkan måste ge förutsättningar för alla, dvs. utformas 

så att alla kan delta och lämna sina synpunkter.  Så är inte fallet vad 

gäller t.ex. de samråd som stadsbyggnadskontoret har med 
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medborgarna ute i stadsdelarna när detaljplaner behandlas. 

 

 

 

 

 § 10 

Generella riktlinjer för arbetet i rådet 
Föredragande: Åse Geschwind 

 

Sekretariatet arbetar för att likrikta administrationen och förtydliga roller 

och ansvarsfördelning mellan samtliga parter i hanteringen av nämndernas 

råd för funktionshinderfrågor. 

 

Sekretariatet har tagit fram ett förslag till generella riktlinjer. Tanken är att 

riktlinjerna ska antas av samtliga råd och samtliga kontors 

ledningsgrupper som administreras från trafikkontorets nämndsekretariat. 

 

Beslut 

Rådet beslutar att ställa sig bakom generella riktlinjer för arbetet i rådet. 

 

 

 § 11 

Rundvandring på Annedal 
Per Olof Svensson och Daniel Larsson är inbjudna till rådet för en 

diskussion om förutsättningarna för en eventuell rundvandring på 

Annedal.  

 

Rundvandringen kommer att hållas på tisdagen den 30 oktober 2012. 

Stadsbyggnadskontoret ordnar med program för dagen och med bilskjuts. 

Samling i receptionen Fleminggatan 4. 

 

 

 § 12 

Bevakningslista 
Bevakningslistan bordläggs och tas upp vid nästkommande rådsmöte. 

 

 

 § 13 

Rapporter 
Inga rapporter tas upp vid dagens möte. 

 

 

 § 14 
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Övriga frågor 
Ordföranden Ingrid Dalén informerar om följande frågor: 

 

Det sakkunnigmöte som rådet planerat till den 4 december 2012 utgår. 

Orsaken är att stadsbyggnadskontoret planerar att själva arrangera ett 

sakkunnigmöte under våren 2013. Rådet kommer att bjudas in till detta 

möte. 

 

Ingrid Dalén kommer att delta i möte på Boverket. Mötet kommer bl.a. att 

handla om Boverkets uppdrag från regeringen och om tillgängliggörandet 

av miljonprogrammets bostäder. 

 

Ewa Samuelsson har bjudit in Kommunstyrelsens råd för 

funktionshinderfrågor och samtliga ordföranden och vice ordföranden i 

stadens alla råd till ett möte med barn- och äldreministern Maria Larsson. 

 

 

 

 

Vid protokollet  

 

 

 

Åse Geschwind 

 


